

美国UNIVERSAL蓄电池UB1272精密设备12V7.2AH绿色储能专家

产品名称	美国UNIVERSAL蓄电池UB1272精密设备12V7.2AH绿色储能专家
公司名称	德尔森电源（青岛）有限公司
价格	100.00/只
规格参数	品牌:美国UNIVERSAL 型号:UB1272 规格:12V7.2AH
公司地址	山东省青岛市城阳区正阳中路216号泰盛城建大厦3122室
联系电话	15020021768

产品详情

美国UNIVERSAL蓄电池UB1272精密设备12V7.2AH绿色储能专家

美国UNIVERSAL-BATTERY/UPG电池是设计和生产电池、电池管理系统和高能耗设备的业内供应商，在近一个世纪的公司历史中，产品涉及航空、船舶、工业、和商业领域。公司是业内在电池电化学方面有经验且能力范围广泛的企业。公司已通过AS9100-B&ISO 9001-2000认证。

UNIVERSAL电池，GROUP电池的铅酸制造线包括各种类型的工业电池。从60年代后期已经产生吸收玻璃垫（AGM）电池，2000年后美国UNIVERSAL-BATTERY/UPG电池公司与法国部门合作，扩大了产品线，其中包括深循环电池。每个电池的设计提供了的特点，以适应用户的苛刻的需求。

随着用户使用范围广泛的增进，我们提供的尺寸和容量也不断更新。如今，美国UNIVERSAL BATTERY电池可在各地各个行业被发现。例如：我们的AGM电池是有效地在严酷应用，如应急照明和电信备份使用中，而我们的深循环电池是适合的循环应用的，如轮椅和太阳能发电。我们的铅酸电池也存在于军事应用，高可靠性的数据存储备份系统，以及电动栅栏充电器。

技术特色(TECHNICAL FEATURES)

密闭结构(Sealed Construction)

电解液悬浮系统(Electrolyte Suspension System)

气体再组合(Gas Recombination)

使用免保养(Maintenance-Free Operation)

任何方向可使用(Operation In Any Position)

低压力排气系统(Low Pressure Venting System)

高负荷格子体(Heavy Duty Grids)

低自行放电 - 长保存寿命(Low Self Discharge-Long shelf Life)

宽广的温度使用范围(Broad Operating Temperature Range)

高回复容量(High Recovery Capabillity)

美国UNIVERSAL蓄电池应用领域与分类：

免维护无须补液； UPS不间断电源；

内阻小，大电流放电性能好； 消防备用电源；

适应温度广； 安全防护报警系统；

自放电小； 应急照明系统；

使用寿命长； 电力，邮电通信系统；

荷电出厂，使用方便； 电子仪器仪表；

安全防爆； 电动工具,电动玩具；

独特配方，深放电恢复性能好； 便携式电子设备；

无游离电解液，侧倒仍能使用； 摄影器材；

产品通过CE,ROHS认证,所有电池 太阳能、风能发电系统；

符合标准。 巡逻自行车、红绿警示灯等。

Universal-battery / upg battery is an industry supplier in the design and production of batteries, battery management systems and high energy consumption equipment. In nearly a century of company history, its products are involved in aviation, shipbuilding, industrial and commercial fields. The company is an enterprise with extensive experience and ability in battery electrochemistry. The company has passed as9100-b & ISO 9001-2000 certification.

The lead-acid production line of universal battery and group battery includes various types of industrial batteries.

Since the late 1960s, AGM batteries have been produced. After 2000, the United States universal battery / upg battery company cooperated with the French department to expand its product line, including deep cycle batteries. Each battery is designed to provide unique features to meet the demanding needs of users.

With the increasing use of a wide range of users, the size and capacity we provide are constantly updated. Today, universal battery in the United States can be found in various industries all over the world. For example, our AGM batteries are effective in harsh applications such as emergency lighting and Telecommunications backup, while our deep cycle batteries are suitable for recycling applications such as wheelchairs and solar power generation. Our lead-acid batteries are also available in military applications, high reliability data storage backup systems, and electric fence chargers.

Technical features

Sealed construction

- electrolyte suspension system

Gas recombination

Maintenance free operation

- operation in any position

Low pressure venting system

- heavy duty grids

Low self discharge long shelf life

Broad operating temperature range

High recovery capacity

Application fields and classification of universal batteries in the United States:

Maintenance free without rehydration; UPS uninterrupted power supply;

Low internal resistance, high current discharge performance; fire standby power supply;

Wide temperature adaptability; safety protection alarm system;

Small self discharge; emergency lighting system;

Long service life; electric power, post and telecommunication system;

Charged factory, easy to use; electronic instruments and meters;

Safety and explosion proof; electric tools, electric toys;

Unique formula, good deep discharge recovery performance; portable electronic equipment;

There is no free electrolyte, and it can still be used on the side; photographic equipment;

Products have passed CE and ROHS certification, all batteries solar and wind power generation systems;

Meet the standard. Patrol bicycles, red and green warning lights, etc.